
10 december 2019

Artikel 38 (mondelinge) vragen met betrekking tot het verschaffen van duidelijkheid aan de 
voetbal vereniging Sliedrecht.

PvdA – Anton Huijzer

De voetbal heeft het college na het aanloopjaar 2018 aangegeven in 2019 eindelijk uitsluitsel 
te willen krijgen op de vraag over nieuwbouw over het spoor of op de huidige locatie.

Het college draagt een verantwoordelijkheid als betrouwbare partner voor deze vereniging 
die al lange tijd in onzekerheid verblijft en eindelijk hun gasten wel eens op een fatsoenlijk 
sportpark wil gaan ontvangen.

Derhalve volgende vragen:

Hoe gaat het college om met de beantwoordingstermijn van de vraag om 
duidelijkheid voor de voetbal?

Hoe realisitisch denkt het college dat het is, dat de diversiteit aan onzekerheden over 
het spoor, binnen redelijke termijn verhuizing mogelijk maakt?

Is het college zich bewust van de consequenties die dit heeft voor de vereniging 
zowel financieel als op gebied van sportieve ontwikkeling?

Zo ja welke acties heeft u hierop reeds ondernomen?

Zo nee wordt dat dan geen tijd?

Mogen wij verwachten dat het college uiterlijk eind Q1 eindelijk een knoop heeft 
gehakt waar de Voetbal vereniging Sliedrecht haar nieuwbouw kan gaan realiseren?


